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Abstract (en)
[origin: WO8501208A1] Compositions which include 1-ethyl-6-fluoro-1,4-dihydro-4-oxo-7-(1-piperazinyl)-3-quinoline carboxylic acid or its metal
salts, e.g., silver, zinc, cobalt or cerium salts, and silver sulfadiazine are effective in the treatment of burns. Of special interest are compositions
containing silver sulfadiazine and the silver salt of the above-identified quinoline carboxylic acid, wherein even though each compound is present in
a concentration which would be ineffective if either compound were present alone, the resulting compositions are effective. The compositions of this
invention may be applied to the affected surface of a burn victim either directly or in combination with a physiologically acceptable carrier, such as a
water-dispersible, hydrophilic carrier.

Abstract (fr)
Compositions comprenant de l'acide carboxylique de 1-éthyl-6-fluoro-1,4-dihydro-4-oxo-7-(1-pipérazinyl)-3-quinoline ou ses sels métalliques, par
exemple des sels d'argent, de zinc, de cobalt ou de cérium, et de la sulfadiazine d'argent, efficaces dans le traitement de brûlures. Particulièrement
intéressantes sont des compositions contenant de la sulfadiazine d'argent et le sel d'argent de l'acide carboxylique de la quinoline identifiée ci-
dessus, où les compositions résultantes sont efficaces, même si chaque composé est présent en une concentration qui serait inefficace si le
composé était utilisé séparément. Les compositions de la présente invention peuvent être appliquées sur la surface intéressée d'une victime de
brûlures soit directement, soit en combinaison avec un support physiologiquement acceptable, tel qu'un support hydrophile pouvant se disperser
dans l'eau.
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